
 

Bespreekpunten van de ChristenUnie t.a.v. Vervolgevaluatie vandalismebestendige abri’s.  

 

De gemeenteraadsfractie van de ChristenUnie heeft in maart 2009 door middel van een 

initiatiefvoorstel, gesteund door de raad, geprobeerd om het vernielen van abri’s tegen te gaan. Onze 

argumenten destijds: in financiële zin is de vervanging weliswaar op kosten van de ondernemer die de 

hokjes exploiteert, maar de vervanging kost daarom nog wel geld. Daarnaast levert het veel scherven 

op in de openbare ruimte met ergernis van voetgangers, fietsers en automobilisten. Ook zorgt deze 

vorm van vernieling voor bushaltes waar men in ieder geval enige tijd niet kan schuilen. Tenslotte, 

maar zeker niet het minst belangrijk: vandalisme van deze soort leidt tot gevoelens van onveiligheid. 

Het zijn deze redenen die er toe leiden dat onze fractie van mening is dat daar waar dit soort 

vandalisme veelvuldig voorkomt, de glazen abri’s zouden moeten worden vervangen door 

vandalismebestendige exemplaren. 

 

 

De politieke vraag die wij in de commissie willen opwerpen is de vraag of de argumenten van het 

college om de proef niet door te zetten, opwegen tegen de argumenten van destijds om de proef te 

starten en wat hierin voor de toekomst nog aan het college kan worden meegegeven.  

  

 


